

附件四

國立臺灣科技大學
National Taiwan University of Science and Technology
國科會博士生研究獎學金試辦方案
NSTC Graduate Student Research Fellowship Pilot Program

切結書 Declaration Form

本人_____ (國立臺灣科技大學_____系、所

I, _____ (a doctoral student in the Department/Graduate
Institute of _____ at National Taiwan University of Science and Technology,
博士班_____年級，學號_____) currently in the _____ year of study,
Student ID No.: _____),

- 已閱讀國立臺灣科技大學「博士生研究獎學金試辦方案」及國科會「博士生研究獎學金試辦方案」，並願意確實遵守所有規定與執行本系所指派之學術相關工作。

Have read the “National Taiwan University of Science and Technology Doctoral Student Research Fellowship Pilot Program” and the “NSTC Graduate Student Research Fellowship Pilot Program,” and agree to comply with all applicable regulations and undertake the academic duties assigned by my department/graduate institute.

- 根據前述試辦方案規定，切結領取獎學金期間，如有下列情形之一者，不得請領本獎學金：

In accordance with the above Pilot Program, I understand that I shall not be eligible to receive the fellowship during the funding period if any of the following circumstances apply:

1. 於公私立機構從事專職全時之有給職工作或以在職生身分報考者。

I engage in full-time paid employment at a public or private institution, or am admitted as an in-service student.

2. 以香港、澳門及大陸地區學生身分入學者。

I am admitted as a student from Hong Kong, Macao, or Mainland China.

3. 錄取後辦理休學、保留入學資格或未完成註冊者。

I have deferred admission, taken a leave of absence, or failed to complete registration after admission.

4. 已支領同屬政府部門獎學金性質經費者。

I am already receiving a scholarship or other funding of the same nature from a government entity.

如違反上述條款，將無異議立即全數返還已領取之獎學金。

If I violate any of the above conditions, I agree to return the full amount of the fellowship received without objection.

- 受獎人應於每學期獎勵期間結束前一個月(即每年1月、7月底前)，繳交次學期續領推薦函，並配合畢業後3年內之流向追蹤。

I shall submit a recommendation letter for renewal for the following semester one month before the end of each semester's funding period (i.e., before the end of January and July each year), and cooperate with post-graduation career tracking for a period of three years.

特此切結為憑。I hereby declare that the above statements are true and correct.

DISCLAIMER: The English version is provided for reference only. The Chinese version shall prevail in case of any discrepancies between the English and Chinese versions.

研究生簽章 Graduate Student Signature: :

指導教授簽章 Advisor's Signature: :

系、所主任簽章 Department/Graduate Institute Chair's Signature: :

系、所院長簽章 College Dean's Signature: :

日期：中華民國 年 月 日